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Spørgsmål nr. S 1072 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 17. marts 2021 
 

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri  

Dato: 8. marts 2021 

Stillet af: 

Medspørger: 

OMTRYK: 

 

Carl Valentin (SF) 

Rasmus Nordqvist (SF) 

(tilføjet medspørger, den 15. marts 2021). 

Hvad er ministerens holdning til, at landbrugets fonde, som tilsammen 

uddelte over en halv mia. kr. fra statskassen, kun brugte tre pct. af midlerne 

på projekter med plantebaserede fødevarer i 2019? 

(Spm. nr. S 1072). 

Begrundelse 

Spørgeren henviser til artiklen »Landbrugsfond uddeler millioner: Under en 

procent bliver brugt til at udvikle plantemad« fra dr.dk den 6. marts 2021. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

 

 

Miljø- og Fødevareudvalget 2020-21
(Omtryk - 15-03-2021 - Omtrykt) 

Offentligt


